
Skatval skilag referat styremøte 
http://www.skatvalskilag.no  
 
Sted: Skihytta 
Dato: mandag 14. januar 2019 kl 19:00   
Tilstede: 
 

Fraværende: 

Els Lie, Gunn Fornes, Margrete Mære Husby, Espen Klefsåsvold, Målfrid 
Røkke, Pål Martin Daling og Inge Auran (Kom kl 20) .  
 
Espen Klefsåsvold 
 

Neste møte: Følgende møter er planlagt vinter 2018/2019. Møtene avholdes som 
hovedregel kl 19:00 i Klempen. 

• mandag 11. februar 

• tirsdag 5. mars 

• mandag 25. mars - årsmøte 
 

 

  1 

1/19 Godkjenning av referat etter forrige møte 27. november 2018 
 

Beslutning:  
Godkjennes 

 
2/19  Gjennomgang årshjul (fast punkt) 

Se på hjemmesiden Årshjul: 
Notater/kommentarer:  
Kretsrenn skiskyting 26. januar 
Telenorkarusell blir 3 mandager fra og med 28. januar i Klempen. 
Dalførekarusellen i Klempen blir 13. februar – fristil. 
Skatvalsrennet hopp 10. februar 
Skatvalsrennet 2. mars 2019, forhåpentligvis i Klempen 
Barne OL 3. mars 
Equinordagen blir 17. mars fortrinnsvis i Klempen 
Sesongavslutning 7. april  
Årsmøte blir mandag 25. mars kl 19 i Klempen. 
Vi må sende ut informasjon til utvalgene om at de må komme med ønsker i forhold til 
budsjett. 
Vi skal ha kiosksalg/kaffe på Selbuskogen 29. januar og 19. mars. 
Se for øvrig dugnadslisten som ligger på heimesiden: 
http://www.skatvalskilag.no/dugnadsliste 
 
Beslutning: 
Tas til orientering og oppfølging i forhold til arrangement og bemanning. 

 
 
3/19 Økonomi (fast punkt) 

Notater/kommentarer:  
Budsjett for 2019 vil bli utarbeidet med utgangspunkt i regnskap for 2018. Alle må melde inn 
spesielle ønsker knyttet til tiltak som kan ha betydning for budsjettet. Gi beskjed til 
utvalgsledere.  
 

http://www.skatvalskilag.no/
http://www.skatvalskilag.no/node/73
http://www.skatvalskilag.no/dugnadsliste
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For økonomisk status se e-post fra Gunn utsendt den 11.1.19. 
 
Angående behov for investeringer er det et spørsmål om det kan være behov for erstatning av 
noe utstyr til å kjøre skiløyper med.  
Skatval skilag har en scooter som brukes i hoppbakken, i tillegg har vi en gul scooter som kan 
brukes til kjøring av bygdeløyper. Denne scooteren er Jostein medeier i. I Klempen kjøres det i 
hovedsak med traktor. På fjellet kjøres det med tråkkemaskin som eies av Jorulf Fløan. I tillegg 
kjøres det med den «gule-scooteren» på fjellet, påmontert en komprimator som eies av 
skilaget. Vi må vurdere tilstanden på utstyret og behovene fremover sett opp mot andre 
behov.  
 
Gunn har undersøkt nærmere angående faktureringsprogram og vurdert Visma som det beste 
alternativet. Dette koster kroner 99 pr mnd. Men det vil gi stor arbeidsbesparelse. 
 
Beslutning: 
Økonomiorienteringen tas til etterretning. Behandling av budsjett blir i februar møtet. 
Ønsker/behov for investeringer tas opp til videre diskusjon på neste møte. Angående 
fakturering tar Gunn nærmere kontakt med Visma og sender styret forslag til avtale. Intensjon 
om at Gunn inngår avtale etter kort tilbakemelding pr e-post fra styret.  
 

4/19 Endringer i klubbhåndboka 
Notater/kommentarer: 
Se e-post fra Els den 7.12.18 
Forslag om noen endringer i klubbhåndboka for å tilfredsstille polisyen om rent idrettslag. 
Styret har gitt positive tilbakemeldinger på endringsforslaget pr e-post. 
 
Beslutning: 
Endringene i klubbhåndboka gjennomføres som foreslått. Informer på årsmøte om endringer 
som er gjort gjennom året. 
 

 
5/19 Ferdsel i skiløypene 

 Notater/kommentarer: 
Se e-post fra Inge den 13.12.18 
 
Beslutning: 
Se sak 6/19 
 

6/19 Behov for div informasjonsskilt 
 Notater/kommentarer: 

Det er behov for å henge/sette opp skilt på enkelte plasser inne i hytta, ute i Klempen og 

på fjellet. Se for øvrig e-post fra Els utsendt 13.1.19. Ses også i sammenheng med sak 5/19 

 

Diskuterte ulike behov for plakater. Styret blir ikke enig om hva som er den beste 

vinklingen og virkningen av plakatene angående ferdsel i løypene. Forslag om at vi heller 

bør lage en «trivselsplakat». Hva skal til for at det skal være trivelig i Klempen. 

 

Beslutning: 

http://www.skatvalskilag.no/


Skatval skilag – Referat etter styremøte 
http://www.skatvalskilag.no  
  
 

  3 

Vi henger opp plakat på fjellet om Vipps. Vi avventer plakater i Klempen angående ferdsel og 
søppel. Vi henger opp plakat ved hoppbakken om at skileik og aking ikke er lov men at 
skileikeområdet kan benyttes. Vurderer evt dette nærmere på neste møte. 

 
7/19 Gjennomgang av utestående tiltak, ref. tiltakslisten 

 
Beslutning: 

 Se kommentarer i tiltakslisten 
 
8/19 Eventuelt 
 

a) Kort informasjon om: 

  

- årsmøte SIR - tirsdag 12.3.2019 kl 19  

- felles medlemsystem for alle idrettslag fra 1.1.2020, info se skiskyting.no 

- skiforbundets utviklingsmodell, se /www.skiforbundet.no/fagportal/skiforbundets-

utviklingsmodell 

http://www.skatvalskilag.no/
http://skiskyting.no/
http://www.skiforbundet.no/fagportal/skiforbundets-utviklingsmodell
http://www.skiforbundet.no/fagportal/skiforbundets-utviklingsmodell
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Sak Dato Beskrivelse 

76/18 27.11 Brøyting strøing av veien opp til Forbordsfjellet 
Notater/kommentarer: 
Skilaget har betalt for strøsand og Odd Wangberg har strødd veien.  Usikkerhet 
omkring betaling av bompenger og dekning av kostander til strøsand. Els tar kontakt  
med grunneier Rolf Charles Berg. 
 

14.01 Har vært kontakt med Rolf og det er ordnet opp i misforståelsen slik at det praktiseres 
som før. Det vil si ingen betaling/bompenger til grunneieren i perioden 1. desember 
til 31. mars. 

74/18 27.11 Fast vasking av skihytta i Klempen 
Notater/kommentarer: 
Vi har nå i høst drevet fast utleie av skihytta i Klempen på onsdager. Dette har 
aktualisert spørsmålet knyttet til renhold. Vi tar en ny vurdering på behovet sett opp 
mot kostanden. Margrethe har forespurt ett firma om å vaske onsdagsettermiddag. 
Dessverre fikk vi tilbakemelding om at firmaet ikke hadde kapasitet. Foreløpig har vi 
en «dugnadsgjeng» som tar ansvar. Det rapporteres at det fungerer bra.  

 
Beslutning: 
Margrethe undersøker med ett nytt firma for å få et tilbud. 

14.01 Gunn Tove Vik kan ta på seg jobben gjennom ISS om det blir behov. 

69/18 25.10 Eventuelt C – bygdeløypa og grunneiere 
I møtet med utvalgene kom det opp spørsmål om det finnes noen avtaler med 
grunneiere rundt omkring i bygda når det kjøres bygdeløype. Praksis er at det inngås 
muntlige avtaler med grunneierne hvert år. Ønskelig at skilaget sender en skriftlig 
henvendelse til grunneierne med forespørsel og informasjon om evt. kjøring. Styret 
følger opp dette. 

27.11 Det er gjort en jobb med kartlegging av grunneiere og laget et kartforslag. Det må 
forfattes et brev som sendes grunneiere og drivere til orientering.  Margrethe og Els 
setter opp forslag til brev. 

14.01 Informasjonsbrev sendt alle grunneiere. En grunneier har gitt tilbakemelding om at  
han ville ha beskjed før det blir kjørt. Dette er videreformidlet til de som kjører. 

65/18 25.10 Høring forslag nye organisasjonsmodeller Norsk Idrett 
Notater/kommentarer:  

Viser til e-post fra Els utsendt den 16.10.18. Trøndelag idrettskrets inviterer oss til å 

gi høringssvar på forslag om fremtidig organisering. Det vi har mottatt nå er  

høringsprosess 1, her kan vi gi en skriftlig tilbakemelding på forslagene i rapporten  

fra idrettsforbundet sin arbeidsgruppe:  

https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/9e542dfd09ce496790cac3034c578

135/rapport-fra-arbeidsgruppen-17.09.2018.pdf 

Fristen for tilbakemelding er satt til torsdag 15. november 2018.   
Beslutning: 
Ja, Skatval skilag gir en tilbakemelding med fokus på administrasjon av blant annet 
medlemmer og økonomi. Frivilligheten må ha enkle systemer som gir minst mulig 
tidsbruk og administrasjon. Inge og Gunn får fullmakt til å skrive en uttalelse på vegne 
av styret i skilaget. 

27.11 Inge har vært med på møte i Nord- og Sør- Trøndelag idrettskrets og fått høre deres 

http://www.skatvalskilag.no/
https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/9e542dfd09ce496790cac3034c578135/rapport-fra-arbeidsgruppen-17.09.2018.pdf
https://www.idrettsforbundet.no/contentassets/9e542dfd09ce496790cac3034c578135/rapport-fra-arbeidsgruppen-17.09.2018.pdf
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Sak Dato Beskrivelse 

syn på høringene. Det oppfordres sterkt til å gi tilbakemelding fra vårt ståsted. Vi må 
fortsatt ha fokus på digitale hjelpemidler. Inge følger opp videre og sender inn 
kommentarer innen fristene. 

14.01 Inge har sendt inn høringsbrev. Kopi sendes til styret. Saken avsluttes. 

62/18 25.10 Gjennomgang årshjul 
Notater/kommentarer 
Vi må skaffe folk til snøproduksjonskomite. Espen forespør Odd Wangberg om han 
har noen tips til folk, evt. om Klempens venner kan bidra på noen måte. 
Vi må prøve å rekruttere flere tidtakere. 

27.11 Odd Wangberg og co tar ansvar for å skaffe folk til snøproduksjon av i 
skileikeområdet.  
Vi må oppdatere dokumentet med ulike roller. Dette gjelder også kjørere av løyper, 
hvem kjører i år? Vi har ikke skaffet flere tidtakere. 

14.01 Saken avsluttes. 

58/18 25.09 Idrettsbingo 
Notater/kommentarer: 
Skatval skilag har 21.6.2018 fått godkjenning som lotteriverdig organisasjon. Styret i 
Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av Idrettsbingo AS 
avdeling Stjørdal. Åpningstider, spilleplaner og annen info finnes på 
http://www.idrettsbingo.no.  
  
Se e-post fra Els utsendt den 16.09.18  
 
Beslutning: 
Styret i Skatval skilag vedtar herved å bli med på bingospill organisert av Idrettsbingo 
AS avdeling Stjørdal. Fullmakten gjelder som vedlegg ved søknaden om bingospill for 
kalenderåret 2019, fra 1.1.2019 til 31.12.2019. 
 

14.1 Ikke noe nytt. 

27.11 Els sendte brev tilbake. Har fått noen kontaktopplysninger tilbake som skal følges 
opp. Muligheten har gått for 2019, men vi prøver igjen for 2020.  

25.10 Har fått brev fra lotteritilsynet om at vi har fått avslag på å delta på idrettsbingo i 
2019. Begrunnelsen er at vi visstnok ikke skal ha vært i kontakt med idrettsbingo AS. 
Dette er etter vår vurdering feil. Vi skriver et tilsvar til vedtaksbrevet, klagefristen er 
tre uker fra 18. okt.  Els og Pål Martin skriver tilbakemelding/klage. 
 

52/18 20.08 Fane til Skatval skilag 
Notater/kommentarer:  
Skal vi gå videre og undersøke mer i forhold til kostnader og behovet for egen fane for 
Skatval skilag. 

 
Beslutning: 
Els undersøker nærmere omkring materialvalg og kostnader knyttet til en evt. fane. 
 

14.01 Ikke noe nytt 

27.11 Ikke noe nytt 

http://www.skatvalskilag.no/
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Sak Dato Beskrivelse 

25.10 Ikke noe nytt 

25.09 Lar denne ligge foreløpig, men gjør noen undersøkelser lokalt.  Sjekker pris på en  
«ordentlig fane» med annet stoff enn silke. Gunn og Inge sjekker litt. 

13.09 Se e-post fra Els sendt den 13.09 angående fane. 
 

48/18 20.08 Rekruttering 
Notater/kommentarer:  
Spesielt stor utfordring med rekruttering til hopp. Hva med bruk av hoppbakkene i 
sommerhalvåret? 
Fast aktivitet på mandagene? 
Kunne vi hatt tilbud om noen aktiviteter i høstferien? Kanskje litt etter samme modell 
som Tine fotballskole? 
Styret og utvalgslederne bør ha et snarlig strategimøte for å diskutere rekrutterings 
utfordringene nærmere. 

 
Beslutning: 
Styret starter med et «strategimøte» torsdag 23. aug. kl 19.00. 
 

14.01 Totalt har det vært servert kveldsmat 4 ganger. 2 ganger til langrenn 07/08, 1 gang til 
noen skiskyttere og til alle skiskyttere på «juleavslutning». Håper å få til hoppskole og 
skileik på kveldstid. Skileik foregår for 07/08 kullene på tirsdager og 09,10 og 11 
kullene på torsdager. Kunne det vært aktuelt med «skikurs» og/eller smørekurs for 
foreldrene? 

27.11 Har vært servert kveldsmat 2 kvelder. Vi ønsker at treningsgruppene fortsetter med 
kveldsmat innimellom. Gjerne at de organiserer selv, men styret kan bidra. Margrethe 
tar ansvar for å ordne kveldsmat tirsdag 4. desember.  

25.10 Noen fra styret hjelper til med kveldsmat på tirsdag 6. nov. Målfrid tar ansvar for å 
ordne enkel og grei kveldsmat til ca 15 unger. Gi beskjed til Einar Wangberg om at det 
blir kveldsmat så deltagerne kan varsles på forhånd. 

25.09 07 og 08 kullet skal ha treninger på tirsdager etter høstferien. 09, 10 og 11 starter på 
torsdager når det blir snø. I forbindelse med disse kveldene bør vi ha åpen skihytte og 
servere mat. Aktivitetsskole i høstferien prøver vi på nytt i 2019.  

23.08 Eget strategimøte  
Skrevet eget referat/notat. Se e-post fra Pål M den 24.8.18 
 

43/18 20.06 Infoavis om skilaget - vedlegg til Bladet 
Stjørdalsblad gir blant annet ut et eget bilag «sykkelavisa». Skulle vi ha prøvd å få til 

et tilsvarende bilag for Skatval skilag. Stjørdalensblad ønsker ikke å sponse oss med 

penger, men kanskje kan de være behjelpelig iforhold til et slikt bilag. Tema kan være 

litt om våre utøvere, vårt tilbud om skiskyting og hopp etc. Trimgruppa med alle stier, 

poster og generelt tilbudet på fjellet. Dugnadsfolket er også et aktuelt tema. 

Stjørdalsnytt er også et meget godt alternativ da de når flere husstander.   

Beslutning 

Margrethe følger opp dette videre. Vi kontakter bladet først. 
 

14.01 Har ikke fått avklaring med Stjørdalsnytt. Vi vurderer å gi ut «Skigang» på samme 
måte som tidligere. Mangler stoff fra utvalgene. Bør ha med noe om rekruttering. Els 

http://www.skatvalskilag.no/
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purrer i forhold til stoff. Prøver på utgivelse iløpet av februar. 

27.11 Els har jobbet med å samle materiale. Endelige kostnader er foreløpig uavklart. Vi må 
ta det på e-post når det kommer.  

25.10 Koster ca 12 000 kroner å distribuere til alle husstander i Stjørdal via Stjørdalsnytt. 
Oppsett og trykking av bladet kommer i tillegg. Els forespør Svein Olav Lindseth om å 
ta et større ansvar. Vi har en ambisjon om å få distribuert før jul. 

25.09 Ikke fått tilbakemelding fra Stjørdalsnytt. Vi holder fortsatt fast ved å gjennomføre 
dette. Hvis ikke må vi lage «skigang», noe som er omtrent like mye jobb. Els purrer 
Stjørdalsnytt, deretter må vi ta et valg. Einar Hugnes blir ikke med, men Svein Olav 
stiller. 

20.08 Har snakket med markedssjefen i bladet, Sakshaug. Dette koster 12-15 000 kroner, 
noe som er en rabatert pris. Denne kostnaden kan dekkes med annonseinntekter fra 
de store annonsørene våre NTE, Hegra Sparebank, Aasen og Five, G-sport m.fl.  
Vi setter ned en redaksjonskomite som styrer hva som er formålet og vinklingen på 
dette. Forslag om å spørre Einar Hugnes, Els blir med, forespør Svein Olav Lindseth, 
Målfrid Røkke blir med om det er behov. Margrethe forespør Einar og Els forespør 
Svein Olav. Målsetting at bilaget skal ut før høstferien, det vil si at det må være ferdig 
fra oss i medio september. 
 

20/18 12.02 LED lys skiløype 
Viser til e-post (dato 27.01.2018?) 
35 watt LED erstatter kan bruke samme sokkel som eksisterende 
395,- + MVA pr LED lyspunkt. Vi har ca 100 lyspunkt. Dette blir ca 40 000,- for nye LED 
lyspunkt. 
Beslutning: 
Els sjekker med Fløan hva som er hensiktsmessig. Budsjett 2018 er kr 65.000,- 

 14.01 Ikke noe nytt. 

 27.11 Utsettes – har kommet noen priser på e-post fra Els 

 25.10 Det er satt i gang innsamlingsaksjon. For øvrig ikke noe nytt. 

 25.09 Els sjekker med Kyrre om hvordan dette ble gjort på Selbuskogen.  

 20.08 Fortsatt på vent. 

 20.06 Fortsatt på vent. 

 09.04 Sak settes på vent, men beholdes i tiltakslisten. 

 12.03 Melding fra Geir Ove Steinvik; «En ny LED-armatur gir helt klart bedre lys og levetid, 
enn en erstatningspære. Dette pga at all elektronikk i gammel armatur forsvinner. Det 
sitter både tennere, trafo med mer i armaturene som er beregnet for gasspærer.» 
Dette blir en større investering igjen som vi ikke har tatt høyde for i år. Enova støtter 

ikke slike tiltak lenger har jeg fått i svar, så ingen støtte å hente der. 

Kyrre Kraft har tilbyder til Selbuskogen. Hovedkonklusjon: Vi må skifte armatur i 
fremtiden. 
  

58/17 12.06 Arkivering av skilagets gamle papirer 
Historielaget gjennomgår dokumentasjonen.  
Beslutning: 
Dokumentene leveres historielaget for gjennomgang og arkiveres/oppbevares. 

 14.01 Sak avsluttes 

http://www.skatvalskilag.no/
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 27.11 Historielaget har funnet en del stoff i papirene som vil bli brukt i fremtidige utgaver av 
«Våttån» 

 25.10 Ikke noe nytt 

 25.09 Ikke noe nytt 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Historielaget er i gang, det er mye de ønsker å arkivere. Arbeidet fortsetter.  
09.04 Avventes til våren. 

 12.02 Ikke fått noen tilbakemelding. Gjør noe med dette til våren! 

 15.01 Ikke fått noen tilbakemelding. 

 12.12 Ikke fått noen tilbakemelding. 

 06.11 Ikke fått noen tilbakemelding. Els har etterlyst. 

 16.10 Ikke fått noen tilbakemelding. 

 25.09 Ikke fått noen tilbakemelding. 

 28.08 Dokumentene levert. Leder etterlyser framdrift.  
44/17 22.05 Vedlikehold av vår hjemmeside 

Inge vil starte med dette. Oversikt over alle tillitsvalgte utarbeides for å se den fulle 
bredden.  

 14.01 Det er nå laget en ny side. http://www.skatvalskilag.no/ 

 27.11 Ketil jobber fremdeles 

 25.10 Ketil jobber med dette.  

 25.09 Ingen ny status. 

 20.08 Ingen ny status. 

 20.06 Ingen ny status.  
09.04 Ingen ny status.  
12.03 Ingen ny status. 

 12.02 Ingen ny status. 

 15.01 IT rådgiver oppretter dette så snart som mulig. Starter med et testområde. 

 12.12 Arbeid pågår! 

 06.11 Forsøker å få nytt passord! 

 16.10 Holder på! 

 25.09 Ikke utført! Plan å oppgradere til ny WEB-versjon.  

 28.08 Har fått tilgang! 

 12.06 Inge har ikke fått tilgang til å administrere WEB-siden. Venter på dette.  
42/17 24.04 Eventuelt - Avtale om garasjen på fjellet 

Avtale om garasjen på fjellet, må få signert den rette versjonen. Bjørg retter opp 
endringer (Utleier blir byttet ut med tomteeier, samt leietaker endres til garasjeeier.) 
Els får rette versjon og får underskrift. Skilaget må tinglyse og skaffe forsikring av 
bygget. Hvem gjør dette? 

 14.01 Dokumenter er sendt. 

 27.11 Inge sender inn dokument for tinglysning 

 25.10 Ikke kommentert. 

 25.09 Ikke noe nytt. Inge følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Ikke noe nytt. Inge sjekker. 

 12.02 Tiltaksansvarlig holder på med årsmøteforberedelser ++ til annen forening. Ikke fått 

http://www.skatvalskilag.no/
http://www.skatvalskilag.no/
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tid å prioritere dette. 

 15.01 Ikke blitt prioritert- tid medgått til geværstativ. 

 07.12 Arbeid med dette pågår! Statens kartverk utfører tinglysing. 

 06.11 Beklageligvis ikke utført. Må bare få ringt på dagtid for litt veiledning….! 

 16.09 Ikke utført enda. 

 25.09 Er nå signert. Skal tinglyses med Vedlegg 1. Inge sender dette til tinglysing. 

 28.08 Ikke respons på mail. Els følger opp. 

 12.06 Avtalen er sendt. Venter på å få den signert. 

 22.05 Pågår. Els følger opp.  
42/17 24.04 Eventuelt - Fornying av grunneieravtaler 

Terje og Ståle har jobbet med avtalene. Må komme tilbake til hvordan dette ligger an 
når de er her. 

 14.01 Ikke noe nytt 

 27.11 Grunneierne har hatt et møte og vi skal få en tilbakemelding 

 25.10 Ikke noe nytt 

 25.09 Ikke noe nytt. Els følger opp. 

 20.08 Ikke noe nytt 

 20.06 Tilleggsavtale etterlyst hos Jo Bjørn men ikke fått noe svar.  
09.04 Venter på tilbakemelding fra Jo Bjørn vedrørende tilleggsavtale. 

 12.02 Avtalene står det at grunneier sender faktura for leie. Els har sendt tilleggsavtale. 
Denne er ikke signert. Det legges til at det utbetales uten faktura i tilleggsavtalen. 

 15.01 Sendt ut avtalene. Jo Bjørn har svart. Vi betaler ut basert på avtale. Tilleggsavtale 
arbeides for å bli signert. 

 12.12 En avtale er sendt til Els for justering. Legges til oversikt over bygninger. Dette må 
sendes til grunneier. 

 06.11 Terje samarbeid med Margrete. Indeksregulering i år. Leieavtalen gjelder i 50 år, men 
ikke noe om bygningsmassen. Trenger tilleggspunkt /-avtale ? Må forsøke å fjerne 
uklarheter. Terje tar kontakt med grunneier om hvor mye presisering ifm 
bygningsmassen i Klempen som trenges. Prisjusteringen gjøres. 

 16.10 Terje trenger hjelp med tekst. Spør Bjørg om hun kan hjelpe til, og Margrete kan også 
spørre. 

 25.09 Venter til neste møtet. Els tar en samtale med Terje for å sikre framdrift. 

 28.08 Venter til neste møtet 

 12.06 Terje jobber med forslag til ny avtale sammen med Ståle. Bygningsmassen må 
inkludere. 

 22.05 Venter til neste møtet  
 

http://www.skatvalskilag.no/

